
ACTA CONSELL ESCOLAR (virtual)

Lloc: Telemàtica a través de meet Data: 16 de desembre de 2021
Hora inici: 17:00h   Hora fi: 18:00h

Assitents
Carina Figueras Sans, directora
Roser Palomar Olivé, cap d'estudis
Silvia Boladeres Navarro, secretària
Núria Carrera, representant famílies
Anna Ventura, representant famílies
Ruth Jiménez, representant famílies
Lluïsa Pascuet, representant mestres
Ana Belén Gallardo, representant mestres
Iris Alonso, representant mestres
Tai Pérez, representant AFA
Cristina Martínez, representant Ajuntament

Absents:
Elisenda Egea, representat PAS
Glòria Córdoba, representant mestres

Ordre del dia
1. Rebuda dels membres del Consell Escolar

2. Lectura de l’acta anterior

3. Constitució del Consell Escolar

4. Festa d’hivern

5. Sortides curs 2021-2022 

6. Activitats extraescolars

7. Conveni de menjador curs 2021-2022

8. Canvi de conserge a l’escola

9. Aprovació de memòria PGA curs 2020-2021 i PGA 2021-2022

10. Projecte espais exteriors

11. Informacions vàries

12. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió

1. Rebuda dels membres del Consell Escolar



Es fa la benvinguda de tots els i les membres del Consell Escolar.

2. Lectura acta anterior

Es recorda que l’acta anterior està penjada a la web, no hi ha comentaris a afegir. 

3. Constitució Consell Escolar

Durant el mes de novembre es va celebrar el procés d’elecció per tal de renovar la meitat de
representants dels membres del Consell Escolar, el qual es realitza cada dos anys. Pel què fa als
representants de mestres la Carme Olivé i  la Iris  Alonso finalitzaven els seus 4 anys,  es van
presentar per a ser escollides la Iris Alonso i la Glòria Córdoba. Pel què fa a les famílies, l’Oriol
Berch va  finalitzar  els  4  anys  al  Consell  Escolar  i  es  va  presentar  una  candidatura,  la  Ruth
Jiménez. 

Es  constitueix  el  Consell  Escolar  per  als  següents  dos  anys.  Aquesta  queda  format  per  les
següents persones:

Carina Figueras Sans, directora

Roser Palomar Olivé, cap d'estudis

Silvia Boladeres Navarro, secretària

Núria Carrera, representant famílies

Anna Ventura, representant famílies

Ruth Jiménez, representant famílies

Lluïsa Pascuet, representant mestres

Ana Belén Gallardo, representant mestres

Iris Alonso, representant mestres

Glòria Córdoba, representant mestres

Tai Pérez, representant AFA

Cristina Martínez, representant Ajuntament

Elisenda Egea, representat PAS

4. Festa d’hivern

Tal i com ja s’ha informat a través d’una circular a totes les famílies de l’escola, s’informa que la
Festa d’hivern queda ajornada per al mes de gener ja que tenim dos grups i dos mestres confinats
i la situació actual de contagis elevada, per tant de minimitzar riscos i garantir que tothom pugui
gaudir de la festa, es realitzarà més endavant quan les condicions ho permetin. S’explica que la
festa es farà tal i com estava programada: es realitzaran diferents concerts a tres punts del poble
(petits a la Font de l’Aixeta, mitjans al pati de l’Ajuntament i grans a plaça), aquests concerts i
recitals de poemes seran així doncs a l’aire lliure i oberts a tothom; petits farà un passi, mitjans
dos i grans tres. 

La idea de l’escola era aprofitar i durant el matí del dia 22 de desembre muntar la paradeta a plaça
amb les galindaines fetes per els infants per tal de recaudar diners per la Marató de TV3; com no
es farà el concert es posarà la paradeta a la porta de l’escola el dia 22 de desembre i finalment
hauran de gestionar la venta els infants de 4t acompanyats de mestres (ja que els de 6è i 5è estan
confinats).

5. Sortides curs 2021-2022

S’informa que a inici de curs es van aprovar en Comissió Permanent les sortides escolars que



s’havien de fer prèvies, l’Oriol Berch formava part de la Comissió Permanent com a representant
de famílies i pel fet de finalitzar els seus 4 anys al Consell Escolar, l’Anna Ventura passa a ocupar
el  seu  lloc  a  la  Comissió  Permanent.  S’informa  de  les  sortides  previstes  per  els  següents
trimestres i del viatge de 6è:

Petits: 

- Taller a l’escola El Formiguer, 17 de març de 2022.
- Jocs de fusta “els bandolers” a càrrec de Rossinyol Nou, 24 de maig de 2022.

Mitjans:

- Espectacle Pedagogia de l’espectacle, 16 de febrer de 2022.
- Museu Olímpic i de l’esport, 15 de març de 2022.
- Sortida d’entorn amb La Muntada, maig de 2022.
- Espectacle Wanda the Witch al Patronat, 2 de maig de 2022.

Grans:

- Viatge 6è a l’hotel Condes del Pallars a Rialp, del 23 al 27 de maig de 2022.

A banda es realitzen diferents sortides d’entorn. Es comenta que hi ha sortides que encara no
estan programades ja que van en funció dels projectes i interessos que sorgeixen a l’aula, per tant
les sortides que es planifiquin noves s’aprovaran en Comissió Permanent.

6. Activitats extraescolars 

Des de l’AFA informen de les activitats extraescolars que finalment es fan: dansa per petits els
dilluns,  patinatge per primària els  dimarts  i  iniciació a l’esport  per  petits els  dimecres.  També
informen que el Casal de Nadal no es realitzarà per falta d’inscripcions.

Des dels representats de famílies es demana per el tema de mascareta a les activitats escolars, ja
que a dansa no porten la mascareta i hi ha infants dels 3 grups de petits. Des de l’AFA informen
que la normativa per realitzar activitats esportives amb infants menors de 5 anys no és obligatori
l’ús de la mascareta.

Es recorda que a la web de l’escola està penjada la informació de les activitats extraescolars que
es realitzen i els preus, per si hi ha famílies que de cara al proper trimestre es volen apuntar.

7. Conveni menjador

S’informa que  s’ha  d’aprovar  des  de  Consell  Escolar  que  la  gestió  del  menjador  la  fa  MEV
(l’empresa  Moviment  d’Esplai  del  Vallès)  i  es  renova  el  conveni  existent  amb  aquesta  nova
empresa.

8. Canvi conserge escola

S’informa de manera oficial del canvi de conserge a l’escola per baixa laboral de llarga durada de
l’alre conserge. Des de l’escola estem contentes amb aquest canvi ja que el nou conserge fa la
seva tasca molt ben feta.



9. Aprovació memòria PGA 2020-2021 i aprovació PGA 2021-2022

Juntament amb la convocatòria i ordre del dia del Consell Escolar es va enviar la memòria de la
PGA del curs 2020-2021 i la PGA del curs 2021-2022 per tal que tothom la llegís i aprovar-la. Es
demana si hi ha alguna pregunta al respecte.

Des de l’AFA es comenta que a la PGA apareix un punt sobre que la línia pedagògica de l’escola
és extensible al menjador i des d’AFA no noten que sigui així. Des de l’escola es comenta que és
un punt de la PGA ja que és un dels aspectes en els quals volem treballar i millorar, és cert que és
un punt que apareix des de fa alguns cursos i no s’aconsegueix, per això torna a aparèixer ja que
considerem que és importat. Des de l’escola valorem que aquest curs es podran dur a terme les
estratègies en relació a aquest, ja que amb el canvi d’empresa que gestiona el menjador i amb la
bona predisposició de la coordinadora del menjador que hi ha ara mateix es facilitarà la tasca.
S’informa que la setmana vinent hi haurà una reunió de l’equip directiu amb la coordinadora del
menjador i  l’encarregada de la zona de l’empresa MEV, per  comentar la línia pedagògica del
centre i començar a treballar per aconseguir que aquesta també sigui present al menjador.

10. Projecte espai exterior

S’informa que la setmana del 27 al 31 de desembre instal·laran els puja i baixa a la zona del talús
del  pati  dels  petits,  això  és  una  altra  de  les  intervencions  que hi  havia  a  l’avantprojecte;  la
instal·lació la durà a terme l’empresa Geckowalls,  intervenció subvencionada per  l’Ajuntament.
Paral·lelament  des de  l’Ajuntament  també informen que  es realitzarà  la  intervenció  sobre les
canals de les aigües fluvials, ara es començarà l’estudi per poder fer deteccions i saber quines
actuacions s’han de fer; destaquen la importància de fer aquesta actuació i prioritzar la destinació
de diners cap a aquesta, ja que sinó es corre el risc de després més endavant haver de treure o
modificar altres actuacions pedagògiques perquè quedarien afectades per la problemàtica de les
canalitzacions.

Des de l’escola s’informa que aviat es realitzarà la plantada d’arbres a diferents punts del pati de
la zona de primària i  es demana a l’Ajuntament si  tenen algun plànol  de les instal·lacions de
canonades i xarxa elèctrica que passen per sota, per tal de poder realitzar la plantada d’arbres
correctament i que puguin arrelar bé els arbres.

11. Informacions vàries

   S’informa que fa uns dies la directora de l’escola El Sol i la Lluna de Castellar del Vallès va
contactar amb l’escola ja que volen iniciar un projecte per tal de ser un institut-escola, van informar
que farien una reunió informativa amb les AFA de tota la zona, per tant la de la nostra escola
també. Aquesta reunió ja es va realitzar i es va informar que els interessa tirar endavant aquest
projecte  per  tal  de  tenir  més  línies  de  secundària  a  Castellar,  esponjant  els  altres  instituts  i
garantint un altre institut amb una línia pedagògica de metodologia globalitzada similar a la nostra;
per unanimitat es va aprovar tirar endavant aquest projecte amb el recolzament de les AFA de les
altres escoles de Castellar i la de la nostra escola. En aquesta reunió es va acordar passar una
enquesta a les famílies de les escoles i també de la nostra escola per saber què en pensen,
facilitaran una carta de presentació i un vídeo; el resultat de tot el presentaran al Consell Municipal
per tal de ser un institut-escola.

Des de l’AFA informen que quan tinguin aquesta enquesta la faran arribar a les famílies per tal de
fer un sondeig.

L’escola El Sol i la Lluna ens demanen si ens interessaria que la nostra escola estigués adscrita al
seu institut en cas que es dugués a terme, això comportaria que per defecte els infants de la
nostra escola haurien d’anar al seu institut. Des d’equip directiu vam fer una valoració d’aquesta
proposta i considerem que potser interessaria més no adscriure l’escola amb l’institut-escola Sol i
Lluna i així poder optar per les altres opcions i donar més llibertat a les famílies per tal d’escollir
allò que més els hi convé.



Des  dels  representants  de  famílies  es  pregunta  si  actualment  només  estem adscrits  a  l’IES
Castellar, s’informa que ara és zona única i que per tant estem adscrits a l’IES Castellar i l’IES
Puig de la Creu, i que per a l’institut-escola Sant Esteve només es pot optar si sobren places ja
que des del Departament consideren que un institut-escola és una continuïtat per l’escola i només
està adscrit a la seva escola; però el fet que les ràtios per aula de secundària són més grans que
les de primària i que hi ha alguns infants que no segueixen a l’institut de la seva escola, fa que
quedin places lliures i es pugui optar per aquestes.

Des de l’Ajuntament estan lluitant per tal que els infants de la nostra escola estiguin adscrits a
qualsevol dels instituts de Castellar del Vallès; cada curs l’Ajuntament ha de demanar a Serveis
Territorials la beca per garantir el transport i menjador dels infants que estan matriculats a l’institut-
escola Sant Esteve.

S’informa que gràcies a una subvenció europea i a tenir el pla TAC ens han dotat d’un portàtil per
cada nen i nena de 6è; aquests en principi arribaran a principis del 2n trimestre. Són portàtils d’ús
individual de cada infant però són portàtils que un cop acabat el curs queden a l’escola per al
següent grup de 6è.

S’informa que es farà arribar  als membres del  Consell  Escolar un manifest de les escoles en
relació a la defensa de la llengua catalana, després caldrà decidir si ens hi adherim o no.

12. Precs i preguntes

Es demana si a tothom li va bé fer les reunions de Consell Escolar en dijous, finalment s’acorda
mantenir les reunions en dijous a les 17h de manera telemàtica.

Acords
S'aprova la memòria de la PGA del curs 2020-2021.

S’aprova la PGA del curs 2021-2022.

S’aproven les sortides planificades i el viatge de 6è.

S’aprova la renovació del Conveni Menjador amb la nova empresa gestora MEV.

S'aixeca la sessió.

La secretària, La directora,
Silvia Boladeres Navarro Carina Figueras Sans




